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[bookmark: OLE_LINK3][bookmark: OLE_LINK4]李·怀特先生 
首席执行官
澳大利亚特许会计师协会

[bookmark: OLE_LINK1][bookmark: OLE_LINK2][bookmark: OLE_LINK11][bookmark: OLE_LINK12]李·怀特先生（Mr. Lee White），澳大利亚特许会计师协会（ICAA）会员、澳大利亚公司董事协会会员，现任澳大利亚特许会计师协会首席执行官，此前曾任该会会员事务执行总经理，负责包括财务报告、审计、养老金、税收与金融咨询服务有关的会计行业各个方面的前沿政策与实务发展工作。
怀特先生目前致力于数项旨在完善一些东盟国家会计行业监管体制的工作项目。
[bookmark: OLE_LINK5][bookmark: OLE_LINK6][bookmark: _GoBack]怀特先生曾任澳大利亚证券投资管理委员会（ASIC）总会计师，在2005年直接参与澳大利亚引入国际会计准则，以及ASIC审计监管项目的创建。怀特先生还拥有丰富的公共与私营部门审计执业经验。
怀特先生曾任澳大利亚财务报告理事会（澳大利亚准则制定监管机构）理事、国际会计监管机构、证券委员会国际组织（IOSCO）以及独立审计监管机构国际论坛（IFIAR）的澳大利亚代表。


Lee White 
Chief Executive Officer 

Mr. Lee White is the chief executive officer of the Institute of Chartered Accountants in Australia. Previously he held the role of executive general manager – members where he had responsibility for leading policy and practice developments across all areas of the accounting profession including financial reporting, auditing, superannuation, taxation and financial advisory services. 

He is currently working on a range of projects intended to improve regulatory frameworks in a number of ASEAN countries. 

Mr. White is formerly the chief accountant for the Australian Securities and Investments Commission (ASIC). He was directly involved with the introduction of international accounting standards in Australia in 2005 and the creation of ASIC’s audit oversight programme. Mr. White is also an experienced audit practitioner in the public and private sectors. 

Mr. White has been a member of the Australian Financial Reporting Council (the oversight authority of standard setting in Australia) and the Australian member of both international regulatory accounting groups, the International Organisation of Securities Commissions (IOSCO) and the International Forum of Independent Audit Regulators (IFIAR). 

Professional memberships include fellowship of the Institute of Chartered Accountants in Australia and member of the Australian Institute of Company Directors. 
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